
Svar på motion från Eva och Gunnar Hagström 
 
Vid stämman den 16 mars 2010 gavs styrelsen i uppdrag att hos 
Örebro kommuns lantmäterienhet ansöka om ett nytt 
anläggningsbeslut som skulle ge stämman möjlighet att besluta om 
framtida former för att debitera kostnaderna för värme och varmvatten 
efter varje fastighetsägares förbrukning. Som framgår av 
årsredovisningen kom lantmäterienheten slutligen fram till att något 
nytt anläggningsbeslut inte behövdes utan att stämman själv med 
enkel majoritet kunde ta beslut om formerna för framtida utdebitering 
(som nu eller efter förbrukning) 
 
Styrelsen har noggrant utrett frågan om individuell mätning inom 
nuvarande system eller genom direktanslutning till EON och  kommit 
till den slutsatsen att det i nuläget knappast är möjligt att lösa den 
aktuella frågan annat än genom samfällighetens försorg. Skälen till 
detta är följande: 
De kontakter vi haft med EON, där frågan om såväl ett kulvertbygge 
genom deras försorg med direktanslutning till varje kund som ett 
övertagande av samfällighetens nuvarande kulvert eller en genom 
samfällighetens försorg nybyggd, inte uppfattats som intressant från 
EONS sida. Visserligen skulle en direktanslutning till en kulvert i 
EONS ägo innebära åtminstone en del av de fördelar som anförts i 
motionen men de ekonomiska konsekvenserna för varje 
fastighetsägare skulle bli svårbedömda.  
Det är också tveksamt hur många av samfällighetens 331 medlemmar 
som skulle vara intresserade av att på ett bräde investera så mycket 
som en anslutning och installation av värmeväxlare skulle kosta 
framförallt då kostnaden för direktanslutning är så svårbedömd. 
Kostnaderna för varje fastighetsägare för en ny kulvert och installation 
av värmeväxlare i samfällighetens regi kan så gott som på kronan när 
redovisas. 
 
Med hänvisning till ovanstående föreslår styrelsen avslag på 
motionärens förslag. 


